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                           Svanlevvej, 13-01-2025 

Bestyrelsen: 
Rikke Sevelsted Østerkær bestyrelsesformand nr. 25 tlf. 21 72 73 25 
Anders Ljungquist kasserer nr. 53 tlf. 28 92 02 18 
Christian Barfod bestyrelsesmedlem nr. 71 tlf. 40 42 19 49 
Claus Brink bestyrelsesmedlem nr. 33 tlf. 41 26 43 16 
Bo Schou bestyrelsesmedlem nr. 67 tlf. 21 31 12 93 
 
 
Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Svanlevvej 
 
Dato:   13. januar 2025 
 
Deltagende:   Rikke Sevelsted Østerkær, nr. 25  (referent) 

Anders Ljungquist, nr. 53 
Christian Barfod, nr. 71 
Claus Brink, nr. 33 
Bo Schou, nr. 67 

    
 

Dagsorden:  
 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
Referatet fra det seneste bestyrelsesmøde er godkendt, sendt ud og lagt på 
Grundejerforenings hjemmeside (www.svanlevvej.dk) 
 

2. Økonomi 
Langt de fleste har betalt deres kontingent, men vi vil gerne bede om, at alle sørger for 
rettidig betaling, så ikke kassereren skal bruge tid på at rykke. 

 
3. Vedligeholdelse af grønne arealer / forskønnelse af grønne arealer 

I løbet af efteråret er de igangsatte opgaver udført. Kun udjævning af asfalten på stien v/nr. 
23 mangler. Dette er udskudt pga mangel på asfalt grundet motorbyggeriet (!). 
Der mangler efterfyldning af sand rundt om de nye fliser og brosten. Det kommer. 
 
Petanque-banen er nedlagt og bord-/bænkesættet, der tidligere stod v/pentanquebanen 
bliver flyttet til boldbanen.  

 
Vi har evalueret grøntarbejdet 2024 med gartneren. Han er nu ved at være godt kendt i 
området og har fået lidt bedre kendskab til bevoksningen. Han påtænker derfor at flytte lidt 
rundt på prioriteterne. Det er helt i tråd med de ønsker, vi har. 
 
Der igangsættes ikke flere ekstraopgaver før næste års budget er godkendt på den 
kommende generalforsamling.  
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Gartneren foreslår, at vi udskifter de fem store sten, der ligger forenden af 2. stikvej til højre 
med et fodhegn for at gøre klipning af græsset nemmere. Vi tager det forslag med i vores 
fremtidige drøftelser.  
 

 
4. Vej og kloak 

Som også skrevet i sidste referat, har vi undersøgt muligheden for, om vi selv kunne/må 
indkøbe og opsætte et ”blind vej”s skilt ved indkørslen til vores vej. Det er desværre ikke 
lovligt, da det kræver en ændring af offentlig vejskiltning. 
 
Efter en hel del korrespondance med kommunen, er det nu endt med, at vi har indsendt en 
ansøgning via App´en ”Borgertip-Aarhus”. Vores anmodning er registreret – og vi er nu et 
nummer i køen, og så må vi krydse fingre for, at ansøgningen også bliver behandlet. 
 
Anmodningen ser ud til at være slettet – eller er i hvert tilfælde forsvundet. Vi opretter et nyt 
Borgertip – og prøver igen. 
 
 

5. Legeområder 
Slæden på svævebanen havde sat sig fast. Samm-Sall har været forbi – og problemet er løst.  

 
Der er nu opsat skilte med ordlyden ”Legeredskaber er forbeholdt børn” på legepladsen. Vi 
vil gerne opfordre til, at alle er behjælpelig med at minde hinanden og brugere af 
legepladsen om, at legeredskaberne ikke er tiltænkt voksne.  
 
 

6. Snerydning 
Simon og Holm sørger for saltning og snerydning denne vinter. Vi holder løbende øje med 
saltningsniveauet og snerydningen. 

 
 

7. Fællesrådet  
Vi henviser desuden fortsat til www.kolthasselager.dk for flere oplysninger om Kolt-
Hasselager Fællesråds arbejde. Her finder du også Fællesrådets nyhedsbreve. 
 
Kolt-Hasselager Fællesråd afholder generalforsamling onsdag den 19. marts 2025. 
 
 

8. Særlige emner 
Ingen særlige emner. 
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9. Kalender for kommende periode: 
Ca. 6 årlige møder efter behov: Januar, februar/marts, maj, juni, september, november 
 
Det næste bestyrelsesmøde: 9. marts 2025 kl. 16.00 hos Anders 
 

  Generalforsamling:   Søndag den 23. marts 2025 kl. 10.00-12.00. 
Indkaldelsen bliver husstandsomdelt inden længe – og 
derefter følger dagsorden sammen med årets regnskab 
og budgettet for 2025. 

 
10. Eventuelt 

Ingen emner under eventuelt. 
 
 
Mødet afsluttes. 


